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W dniu 04.10.2021r. w programie „Poranna Loża Radiowa”, w-ce marszałek
Szymon Ogłaza, powiedział: cyt. „Przestańmy leczyć w tych oddziałach, bo
one są nieproduktywne. Zacznijmy deinstytucjonalizować ten obszar tzn. 
przejdźmy do ambulatoryjnej opieki, przejdźmy właśnie do takich 
Zakładów Opiekuńczo-Leczniczych, bo niektórzy potrzebuję takiej opieki”.
Czy to stwierdzenie, jest zapowiedzią likwidacji kolejnych oddziałów psychiatrii?
Prosimy o informację, czy są planowane takie działania, czy prowadzone są
rozmowy na temat likwidacji oddziałów A lub B Wojewódzkiego Szpitala 
Specjalistycznego im. Św. Jadwigi Śląskiej w Opolu. Czy planowana jest
zamiana oddziałów psychiatrii na Zakłady Opiekuńczo-Lecznicze.

udzielenia informacji o oddziałach Psychiatrii A i B w Wojewódzkim 
Szpitalu Specjalistycznym im. Św. Jadwigi Śląskiej w Opolu


